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Plukovník Douglas Macgregor mluví o nejhorším nápadu, který
kdy americký Kongres měl
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Tucker [00:00:00] Jak padl Řím? Historici o této otázce diskutují už dobrých 2000 let, ale všichni se
shodují, že jeden z důvodů je zcela zřejmý. Římské vojsko, jeho legie začali ovládat neobčané, kteří se
nakonec, protože nebyli loajální k Římu, obrátili proti římským občanům. Hmm. S tímto vědomím tedy
zvažte tuto řadu faktů: Tuto zemi zaplavily desítky milionů nelegálních přistěhovalců, nejméně 7,2
milionu. To je oficiální počet, který sem vstoupil od doby, kdy se Joe Biden stal prezidentem. Tento počet
je větší než počet obyvatel 32 států. Co tedy s těmito lidmi uděláme? Budeme je deportovat? Ne, podle
amerického Kongresu ne. Tady je myšlenka:

Pat Ryan (D-NY) [00:00:42] Není větší cti než sloužit své zemi v uniformě.

Reportérka: [00:00:46] A tato pocta by se podle nového návrhu zákona, který předložil kongresman Pat
Ryan z Hudson Valley, mohla vztahovat i na migranty. Tento návrh zákona, nazvaný Courage to Serve
Act, by kvalifikovaným a prověřeným migrantům nabídl zrychlenou cestu k občanství, pokud slouží v
armádě. Podle Ryana v loňském roce vojenské útvary společně nesplnily náborové cíle zhruba o 41 000
rekrutů, takže některé klíčové pozice zůstaly neobsazeny.

Pat Ryan (D-NY) [00:01:12] Pokud existují lidé, kteří mají odvahu zvednout pravici, složit přísahu, že
budou chránit a bránit naši ústavu, a nasadit své životy za tuto zemi, pak si rozhodně zaslouží možnost
stát se občany Spojených států amerických.

Tucker [00:01:27] Pat Ryan nás poučuje o tom, co to znamená být Američanem, jako by to věděl. Ale
zamyslete se na chvíli nad tímhle. Armáda nemůže splnit své náborové cíle. Kdo teď tvoří základ našich
bojových sil. No, je mi líto, že to musím říct, ale vždycky to byli bílí muži. Takže americká armáda útočí na
bílé muže jmenovitě. Jsme proti vám, bílí muži. A tak se ukazuje, že spousta bílých mužů už do armády
nechce. Kdo to mohl předvídat? Takže je problém přimět americké občany, kteří se zde narodili, aby
bránili svou zemi.

V normálním státě byste se pozastavili a zeptali se, co děláme špatně, že mladí Američané nechtějí
bránit svou zemi? Možná bychom se měli změnit a zlepšit. Ale ne v této zemi, ne s tímto Kongresem. Jde
o to, abychom umožnili invazi do země, nepoužili armádu k jejímu zastavení a pak armádu obsadili lidmi,
kteří zemi napadnou, a doufali v to nejlepší. Páni. Jestli se z toho někdy stane policejní stát, jestli vám
někdy někdo nařídí poslušnost pod namířenou zbraní, tak se to stane právě takhle. Možná ne.

Plukovník Douglas MacGregor vypadal jako člověk, kterého bychom se na to měli zeptat. Je to bývalý
hlavní poradce ministra obrany, velitel poslední tankové bitvy v americké historii a generální ředitel
společnosti Our Country, Our Choice. Nyní se k nám připojuje. Dougu, moc děkuji, že jste přišel. Nechci v
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této věci dělat ukvapené závěry, ale protože jste kromě všech ostatních věcí, které jsem zmínil, také
vojenský historik, zhodnoťte, pokud byste chtěl, moudrost toho, že necháte lidi napadnout vaši zemi a
pak jim dáte automatické zbraně.

Douglas Macgregor [00:02:57] Víte co? Poslouchal jsem komentáře, které zaznívaly ze Senátu nebo
Sněmovny, nemluvě o Bílém domě. Někdy si vzpomenu na ten slavný výrok z Vietnamu: Abychom
zachránili vesnici, museli jsme ji zničit. Mám dojem, že takový je plán ve Washingtonu. Musíme zničit
zemi, abychom ji zachránili. Alespoň si myslím, že z pohledu všech ve Washingtonu bylo všechno, co se
stalo před jejich příchodem, špatně. A statečný nový svět musí být v budoucnu vybudován na troskách
minulosti. A oni se o to docela dobře snaží. Armáda je toho dobrým příkladem. A vojenské instituce se
budují desítky let. Ve většině případů jsou odolné díky lidskému kapitálu, který je běžně doplňuje.

Máme problémy s náborem z velmi jednoduchého důvodu. Lidé, kteří tím prošli za posledních 20, 30 let,
říkají: Co to děláme? Jaký má smysl být v armádě? Chodíme na tato místa. Rozhlédnou se v Iráku nebo
v Afghánistánu a řeknou si, tady nic není. Co tady dělám? No, budujete demokracii. A lidé vyprsknou
smíchy. Je to nesmysl. Samozřejmě, že je to nesmysl. Jak to má bránit Ameriku? A já si myslím, že to je
obrovská část problému. Kdybyste se zeptali 100 000 mužů, bílých, černých nebo jiných, kteří si říkají
Američané, co jste připraveni udělat? Jsou připraveni bránit Spojené státy, ale nevidí moc důkazů, že
bráníme Spojené státy. Pokud něco, tak jsme od toho odešli. Ve prospěch čeho? Obraně Ukrajiny nebo
obraně části Blízkého východu? K tomu jsme se neupsali. A myslím, že to je také velký problém.

Tucker [00:04:38] Zajímalo by mě ale, jaký to bude mít dopad na naši domácí politiku nebo domácí život.
Chci říct, že když jste na West Pointu, dovedu si představit, že jste jako novopečený armádní důstojník
viděl svou práci v obraně Spojených států před jejich nepřáteli v zahraničí. Ale ministerstvo obrany hraje,
myslím, bezprecedentní roli v domácím životě naší země. Viděl jste to 6. ledna. Vidíte to na snahách o
cenzuru, které vede ministerstvo obrany. Měli bychom tedy být trochu nervózní z myšlenky vyzbrojovat
cizince, porušovatele zákona, lidi, kteří porušili federální zákon a předali jim zbraně? Jako proč byste se
měli bát, že by to mohlo být použito proti nám?

Douglas Macgregor [00:05:18] No, kdybyste hráli za Eagles a najednou vás vyhodili a manažer Eagles
se rozhodl najmout třetí tým, který pracuje v Dallasu v Texasu pro Dallas Cowboys. Pak jste šli do hry a
právě jste zjistili, že třetí stringaři z Dallas Cowboys pomáhají Dallas Cowboys vyhrát. Byli byste pěkně
naštvaní. No, a právě o tom tito lidé fakticky rozhodují. Nikdo z těchto lidí není Američan. Z toho, že jsme
s nimi vedli rozhovory, víme, že nemají žádnou snahu být Američany. To, o co usilují, je dostat se do
konzumní mašinérie, získat vstupenku, šek zdarma, telefon zdarma, jízdenky na dopravu zdarma, jídlo
zdarma, lékařskou péči zdarma, tohle zdarma, tamto zdarma. Proto přicházejí. A lidé říkají, no, oni si to
zaslouží. Ne, nezaslouží. Nic z toho si nezaslouží. A co mezitím dostanete? Co dostanou Američané?
Víte, my teď máme síly, které nedokážou úspěšně bránit nic nikde v zámoří. Podívejte se na neúspěšné
vojenské operace, které máme za sebou už více než 20 let. A podívejte se na hranice. Nikdo ji
nevytahuje. Nikdo se o to ani nepokouší. Zdá se, že to nikoho nezajímá. Víte, myslím, že největší
problém je v tom, že Washington je taková ideologická bublina. A všichni se rozhodnou, že každý, kdo s
nimi nesouhlasí, že svět musí být přetvořen k nějakému novému obrazu, který existuje jen v jejich
myslích, a že každý, kdo s nimi nesouhlasí, je z definice zločinec a musí se s ním tak zacházet. Jaké je
lepší řešení než najít lidi, kteří nemají žádný vztah k americkému lidu, vyzbrojit je a pak je poslat, aby nás
utlačovali? To zní jako skvělé řešení.
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Tucker [00:06:58] Chci říct, že to je z definice žoldácká armáda.

Douglas Macgregor [00:07:02] Samozřejmě. A žoldáci bojují za peníze. Bojují za lidi, kteří je platí. Ale s
tím je vždycky problém. A to jste zmínil hned na začátku. Mluvil jste o Římské říši ve čtvrtém století, kdy
byli Gótové přijati do Římské říše, částečně proto, že Římané už nebyli schopni je udržet mimo ni. A pak
se rozhodli, že Góty využijeme jako vojáky. A v podstatě vzali gótská vojska a podřídili je římskému
velení. Nakonec se Gótové rozhodli, víte, my bychom přece jen měli velet. Vtrhli do Říma, porazili římské
legie a Řím dobyli. A to byl konec Římské říše. To je fakticky to, o čem mluvíte, protože tito lidé se
nebudou zodpovídat americkému důstojníkovi, který mluví anglicky, který mluví o zemi a její obraně,
obraně ústavy, Listiny práv. O tom nic nevědí. Mohlo by je to zajímat méně. Takže mluvíte o zkáze celého
vojenského establishmentu. Začínáte s tou nejdůležitější institucí. A neříkám to z malicherných důvodů,
ale proto, že pravidelná armáda je poslední linií obrany uvnitř Spojených států pro americký lid a stát.
Takže vytváříte podmínky pro její úplné zničení.

Tucker [00:08:18] Děkuji, že jste nás vrátil k tomu, co je zřejmé. A to je přesně ono. Je to samozřejmě
základní instituce v každé zemi. A lidé, kteří usilují o politickou moc, to, myslím, chápou mnohem lépe
než my ostatní. Ale proč by někdo jako Pat Ryan, který je podle mě člověk s nízkým charakterem a
malými schopnostmi, ale sloužil v americké armádě. Proč by byl pro takovou věc?

Douglas Macgregor [00:08:40] Zdá se, že je součástí této skupiny ve Washingtonu, která má v úmyslu
nás odstátnit. Vrací se k prohlášení na začátku. Víte, komunisté si dělali legraci, mluvili o člověku, který
byl v gulagu, a toho člověka se ptali, no, co jste udělal špatně? Byl váš zločin politický zločin? A on
odpověděl, že ano. A on řekl, no a co to bylo? Řekl, no, já jsem instalatér. Poslali mě do stranické
centrály, abych se podíval na vodovodní systém. Vrátil jsem se a oznámil, že celý systém je zkažený a
prohnilý a musí se vyměnit. Okamžitě jsem byl obviněn z politického zločinu a poslán do gulagu. No, a to
je to, co nám teď hrozí. Celý systém je v rozkladu. Ale z pohledu někoho, jako je Ryan, odnárodnit to tady
a tak či onak si myslí, že bude vládnout na věčné časy. Myslí si, že nebude nikdy odstraněn. Nikdy
nebude existovat odpovědnost za cokoli, co udělá, protože obrovské nemyté masy nemají smysl pro
identitu. Nevědí, kdo jsou. Nemají žádnou kulturu. Nemají místo, kterému by říkaly domov. Jsou to lidé
bez kořenů, které lze nahnat jakýmkoli směrem, kterým je Ryan a jeho přátelé chtějí posunout. Myslím,
že v koutku jejich mysli, možná v čelním laloku, nevím. To je to, co mají na mysli. To je to, co chtějí. Chtějí
národ nemyslících konzumentů, ovcí, které se prostě přestěhují, kam je pošlou.

Tucker [00:10:07] Rád bych s tímto hodnocením nesouhlasil. Zdá se, že je naprosto správné. Povolit
lidem, kteří porušují naše zákony, kteří jsou součástí invaze do naší země, aby měli automatické zbraně v
armádě, je tak šílené, že si nemyslíte, že by to mělo nějakou šanci stát se zákonem. A přesto cítím, že
ano. Jaká je podle vás pravděpodobnost, že se to stane?

Douglas Macgregor [00:10:30] No, myslím, že by se lidé měli podívat na některé videozáznamy z New
Yorku a dalších měst v zemi, kam bylo převezeno a usazeno velké množství nelegálních migrantů. A tito
lidé se v mnoha případech skutečně bouří. Dopouštějí se násilností, kriminality vůči místnímu
obyvatelstvu. Jsou ovšem fakticky poplácáni po zádech, propuštěni z vazby a posláni zpět mezi
obyvatelstvo, aby své chování opakovali. Ale když se podíváte na některé záběry a na to, jak jsou na nás
tito lidé naštvaní, protože je krmíme jídlem, které jim nechutná, stěžují si. Nedostávají to, pro co si přišli.
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Chtějí jiné jídlo. Chtějí jinou péči. Jsou ubytováni v hotelech, v pětihvězdičkových hotelech za 500 dolarů
na noc a víc. A to nestačí. A tak si stěžují a střetávají se s policií. Co se stane, když tyto lidi vyzbrojíte?
Promění se přes noc zázračně v pevné členy americké společnosti a komunity? Pochybuji o tom.

Tucker [00:11:31] Chci říct, zeptám se vás ještě jednou. Myslíte si, že by se to mohlo stát? Chci říct,
myslíte si, že je Kongres natolik šílený, aby to dovolil? Je dost lidí se zdravým rozumem nebo láskou k
vlasti, aby tomu zabránili? Jaký je váš odhad?

Douglas Macgregor [00:11:45] No, kladete si otázku, kterou si v naší zemi klademe každý den. Naše
volba. Myslíme si, že odpověď zní ano. Je tu spousta lidí, kteří to zastaví. Problém je, že Washington je
obsazen donátory.Dárci vlastní politickou figuru. Co tedy dárci chtějí? Slyšeli jste výraz, že volby vyhrávají
dárci, ne voliči. No, když volby nevyhrává volič a vyhrává je dárce. Nejsou tito politici závislí na lidech,
kteří dodávají obrovské množství peněz do Kongresu, ať už jsou součástí farmaceutického průmyslu,
zahraniční lobby nebo obranné lobby či něčeho jiného? Komu se tedy lidé ve Washingtonu zodpovídají?
Mně ne. Myslím, že se nezodpovídají ani vám. A myslím, že většina Američanů vůbec nemá pocit, že by
se zodpovídali. Problém tedy není v tom, zda máme Američany, kterým na tom záleží? Samozřejmě, že
ano. Máme jich miliony. Nejsme v tom sami. Ale nejsme u moci, Tuckere, to je ten problém.

Tucker: Díky, hezký den.

Douglas Macgregor [00:12:53] Jistě. Děkuji.

Tucker [00:12:55] Doug MacGregor, generální ředitel společnosti Naše země, naše volba.
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